
El ministre d’Interior, Víctor
Naudi, es va reunir ahir a la
tarda amb el cònsol major
de Sant Julià de Lòria, Jo-

sep Pintat. En el decurs de
la trobada, el cònsol laure-
dià va exposar les principals
inquietuds de la corporació,
entre les quals destaquen
les relacionades amb la cir-
culació i la gestió del trànsit
a la parròquia, tractant-se
com és d’un lloc de pas cap

a la frontera hispanoandor-
rana. Així Pintat va plantejar
la revisió la mobilitat de les
avingudes Francesc Cairat i
Rocafort. De la mateixa ma-
nera, el cònsol va proposar
que es potenciïn mesures
de seguretat, com ara ra-
dars de control de velocitat
i nous semàfors. D’altra
banda, tant el Ministeri d’In-
terior com la corporació lau-
rediana van coincidir en el
bon funcionament de la poli-
cia de proximitat i van des-
tacar el bon nivell de segu-
retat ciutadana. En aquest

sentit, es va valorar positi-
vament la seguretat en es-
deveniments massius com
és la festa major de Sant Ju-
lià, que compta amb un am-
pli dispositiu policial per evi-
tar eventuals baralles o
actes vandàlics. Actualment
hi ha 24 efectius destinats a
Sant Julià i a la frontera.
Naudi també va exposar l’e-
laboració d’un pla per opti-
mitzar recursos entre els
serveis de policia i de circu-
lació, una iniciativa ben re-
buda pel Comú de Sant Julià
de Lòria.

Naudi es reuneix amb el
cònsol de Sant Julià de Lòria
Pintat exposa les inquietuds de la 
corporació en relació a la gestió del trànsit
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L’empresa francesa Bureau
Veritas començarà aquesta
mateixa setmana l’auditoria
per verificar que les obres de
connexió de la boca oest del
túnel dels Dos Valires (a la
Massana) compleixen els re-
quisits d’una obra pública,
«que realment el resultat és
el que correspon», segons va
explicar ahir el cap de Go-
vern, Jaume Bartumeu, des-

prés que se celebrés el Con-
sell de Ministres. Paral·lela-
ment a aquest estudi, l’em-
presa Dragados realitzarà
també els seus treballs per
comprovar que l’obra s’ha fet
correctament. Segons Bartu-
meu, és «normal i necessari»
que l’empresa que encapçala
la UTE adjudicatària vulgui sa-
ber què ha passat. El cap de
Govern va reiterar que fins
que no es tinguin els resultats
de l’auditoria tècnica que rea-
litzarà Bureau Veritas, no es
decidirà la continuïtat de l’o-
bra. El que sí que es va auto-
ritzar són els treballs de con-
solidació de l’obra feta, que
van començar ahir. L’objectiu
d’aquest aixecament parcial
de l’aturada de les obres
–que no és efectiva per a la
zona precintada per la Bat-
llia– és assegurar que l’es-

tructura es pugui mantenir en
condicions malgrat l’arribada
de l’hivern. De fet, a banda de
la part afectada per l’acci-
dent i un darrer tram encara
per construir, només faltaven
«els acabats», i estava pre-
vist que s’entregués l’obra
abans de finals d’any. Bartu-
meu va assegurar que s’anirà
informant de la situació en
funció de com avancin els tre-
balls i va explicar que està en
contacte amb la Fiscalia Ge-
neral per seguir l’evolució de
la investigació, en la qual se-
gons ell s’està «avançant rao-
nablement bé». D’altra ban-
da, i també en relació al túnel
dels Dos Valires, el Govern va
aprovar una regularització
dels preus de la perforació,
el dipòsit de materials, etcè-
tera, per un import de
184.170 euros.

Bureau Veritas començarà aquesta
setmana l’auditoria tècnica de les
obres del túnel dels Dos Valires

L’auditoria tècnica per
verificar que les obres
del túnel dels Dos Vali-
res es van fer correcta-
ment començarà els
propers dies.

Els operaris van començar ahir els treballs de consolidació
de l’estructura no afectada autoritzats pel Govern

E.O.G.

Uns treballadors, ahir al matí, a les obres de connexió del túnel dels Dos Valires.
ANA

Andorra se sotmetrà al
novembre vinent a l’ava-
luació del Grup d’Estats
Contra la Corrupció (Gre-
co) corresponent al ter-
cer cicle. Així ho va expli-
car ahir el cap de Govern,

Jaume Bartumeu, coinci-
dint amb el Dia interna-
cional contra la corrup-
ció. Bartumeu va
assegurar que s’està tre-
ballant per complir les re-
comanacions del grup i
es va mostrar convençut
que quan es faci l’avalua-

ció, Andorra ja haurà im-
plementat les mesures
que manquen. En aquest
sentit, el cap de Govern
es va comprometre a ex-
plicar l’estat de la qüestió
a principis del 2010 i a
determinar el que «queda
per fer».

El Greco tornarà a avaluar Andorra al novembre del 2010

E.O.

Víctor Naudi es va reunir amb Josep Pintat.
S.F.G.


